

Referat af bestyrelsesmøde d. 30. juni 2024.

Fremmødte: Formand Helle Vithardt, Næstformand Maiken Gylche, Kasser Henning Jørgensen, Bestyrelsesmedlem Mathilde Birk Hansen, Bestyrelsesmedlem Anita Enkebøl, Bestyrelsesmedlem Carsten Linderholm, Bestyrelsesmedlem Thomas Grundahl.

Fraværende: 1. suppleant Johny Hansen, 2. suppleant Dawn Benjamin.

Ordstyrer: Henning Jørgensen

Referent: Maiken Gylche.

Velkomst ved Formanden Helle Vithardt

Gennemgang af ordinær dagsorden

1. Valg af ordstyrer og referent.
2. Godkendelse af referat fra sidst.
3. Sager fra mailen, foreningsmobil, FB
4. Grønne områder
5. Nyt fra HB-mødet / Noget til HB-mødet
6. Økonomi.
7. Sociale arrangementer.
8. Kalender.
9. Generalforsamlingen/Budgetmøde.
10. Opfølgning på individuelle opgaver.
11. Bordet rundt.

Valg af ordstyrer og referent.

Valgt

Godkendelse af referat fra sidst.

Godkendt og opladet på hjemmesiden.

Sager fra mailen, foreningsmobil, Facebook

- Mail fra en omkringlæggende have til affaldsgården, der er bekymret for støj fra gårdens gæster. Vi beslutter på nuværende tidspunkt at nudge gårdens gæster til at tage hensyn til gårdens naboer.
- Vi er i dialog med kommunen vedr. 'Farligt affald' og 'Småt elektronik'. Det bliver løbende udviklet.
- Vi har fået flere en mail der klager over en nabo der ikke holder sin have. Vi sender en mail til de enkelte der ikke holder hæk og uden-oms-arealerne.
- Vi har haft en del henvendelser både på bestyrelsens mail og telefon fra en køber, der har en meget besværlig advokat. Vi har besvaret så godt som muligt og henvist til både vores og OF-Fritids hjemmeside.
- Vi har endelig fået besked fra Kommunen vedr. Vejbesigtelsen. Da vi er en privat vej i Landzone, skal vi søge politiet om fartnedsættende foranstaltninger. Vi går videre med

emnet. Thomas er den der har størst viden i Bestyrelsen og går derfor videre med at indhente muligheder.

- Vi har fået en del henvendelser vedr. de invasive arter, vi har i foreningen. Da der er mange regler omkring de forskellige arter, overlader vi ansvaret til GrønVækst, der er fagkyndige på området. Vi vælger derfor at følge deres råd omkring Japansk pileurt at de skærer den ned og derved ”stresser” planten. Det betyder at nogle af vores stier bliver omlagt/flyttet. Bjørneklo, som er den eneste invasive art vi er forpligtet til at fjerne, vil GrønVækst sørge for at fjerne fra området, når og hvis den dukker op.

Grønne områder

- Vi er løbende i dialog med GrønVækst om området.

Nyt fra HB-mødet / Noget til HB-mødet

- OF Harrestrup kæmpe vand- aflednings projekt/ lettere kuldsejlet pga. forurenede jord. Blev stemt Ja til midlertidig løsning for berørte "husejere".
- Afstemning ny revisor Baagøe Schou, der blev valgt.
- OF kun et cvr nr. Lokal afdelinger skal have P nr. Vi afventer handling fra Hovedforening.
- Hovedforeningen ønsker at alle kun en bank der skal være Arbejdernes Landsbank. .Vi afventer besked herom.
- Ballade i Ågerup, beboer sat lyd alarmer op i haven. Som sætter i gang ved bevægelse i nabo-haven. ”Alarm beboeren” har sprøjtet Round-up i øjnene på en af naboerne. Der blev stemt Ja eksklusion.
- Frølund eksklusion af medlem pga. restance. Det har været gentagende gennem mange år. Der blev stemt Ja eksklusion.
- Vandafledning-gruppen har travlt med møder og prøver. Vi afventer derfor vores forsøgelse.
- Formandskabet har ikke tid til årsberetning. De kaster bolden nedad til HB.
- Lade standere til elbiler. Havde været diskuteret før, men det bliver taget op til næste møde i HB. Vi er blevet bedt om at sende et oplæg inden næste HB møde. Dette vil give os det nødvendige grundlag for at kunne beslutte, om vi skal gå videre i processe og med yderligere undersøge om der er grundlag for ladestandere i haveforeningen.
- Ågerup og andre fortalte om FB problemer med tastatur-krigere. Og Ågerup havde talt om at nedlægge bestyrelsen hvis det fortsatte. Vi fortalte om Møllehøj, hvordan vi gør det. At vi lavede en officiel FB og om vores retningslinjer.

Økonomi.

- Henning gennemgir halvårsregnskabet og melder at vi holder budgettet.

Sociale arrangementer.

- Vi har Banko og Sommerfest til 17. august. Vi planlægger et aftenmøde til planlægning.
- Tilbage melding fra loppemarked. Det er lidt blandet med tilmeld og besøgende. Forslag om at have loppemarked senere på året og derved også have ’byt planter’. Vi ser om vi kan få fastsat en ny dato til senere på året.

Kalender

Intet at berette

Generalforsamlingen/Budgetmøde.

Intet at berette

Opfølgning på individuelle opgaver.

- Huller i vejene: Vi blev enig om fremadrettet at få tjekket og lukket huller i vores veje 2 gange om året (sæsonstart og slut) frem for kun ved sæsonstart som nu.
- Frisbee-golf: Carsten har undersøgt priser på frisbee-golf, så vi kan anlægge en bane på hver side af Kallerupvej.
- Minigolf: Carsten er ved at undersøge muligheder for en mere stationær minigolf.
- Lejeplads-eftersyn: Carsten bestiller et eftersyn.

Bordet rundt

- Henning: ia
- Mathilde: ia
- Carsten: ia
- Johny: ia
- Maiken: ia
- Anita: ia
- Thomas: ia
- Helle: ia
- Dawn: ia

Næste bestyrelsesmøde den 30. juli 2024